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 28 april 2016  
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Fritidsnämnden 
  
 
 
 
 
Plats och tid Nacka stadshus kl. 18.00 – 18.50 

 BESLUTANDE 
Richard Wendt (M) ordf 
Louise Granath (L) 1:e v ordf 
Martin Hellströmer (S) 2:e v ordf 
Margareta Hjelmstad (M) 
Martin Gunnesson (KD) 
Ninni Lindberg (MP) 
Bosse Ståldal (NL) (§ 21 jäv) 
Ingemar Sahlgren (C) 
Ann Hafström (M)  
Magnus Olsson (S)  
 

ERSÄTTARE 
Anders Markow (M) 
Angela Berglund (M) 
Ann Hafström (M) 
Christof Borgström (M) 
Helena Håkansson (L) 
Esa Pekka Örmä (SD) 
Ramzi Ben Youssef (V) 
 

 

Övriga deltagare Susanne Nord, Nadia Izzat, Karl Loch Hansson, Mihaela Eklund (§ 24) 
 

Utses att justera Martin Hellströmer   
Justeringsdatum 10 maj 2016 Paragrafer §§ 19 - 24 
   
Underskrifter Sekreterare  

  Maria Baeva 

 Ordförande  

  Richard Wendt  

 Justerande  

  Martin Hellströmer  
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Fritidsnämnden 

BEVIS OM ANSLAGSDAG 
Fritidsnämndens protokoll är justerat 
Justeringen har tillkännagivits genom anslag 
 
Sammanträdesdatum 28 april 2016  
Anslaget sätts upp 11 maj 2016  
Anslaget tas ned 2 juni 2016  
Förvaringsplats för protokollet Nacka stadshus 
 
Underskrift  ...........................................................................  
 Nämndsekreterare Maria Baeva  

Utdragsbestyrkande 
  

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 
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Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Fritidsnämnden 

§ 19 FRN 2015/52 

Inomhusanläggning för hundidrott 

Beslut 
Fritidsnämnden noterar ett utökat behov av inomhusanläggning för hundidrott. 
Prioritering av inomhusanläggningen görs i samband med revidering av fritidsnämndens 
kapacitetsutredning i september 2016. 

Ärendet 
Fritidsnämnden beslutade den 4 april 2015 att utreda Nacka Hundungdoms förslag om 
inomhusanläggning för föreningsverksamhet med hund. Fritidsnämnden beslutade även att 
utreda tillgänglighetslösning i form av ramp till Nacka Hundungdoms befintliga klubbhus.  
 
Kultur- och fritidsenhetens bedömning är att en investering av inomhusanläggning för 
aktivitet med hund ger positiva effekter för Nacka kommuns fritidsutbud. Enheten 
bedömer att behovet av en inomhusanläggning för hundidrotten bör kompletteras till den 
årliga revideringen av Kapacitetsutredning – Behov av anläggningar och ytor för idrott och 
fritid i Nacka kommun.  
 
Föreningen uppmanas att inkomma med en ansökan om bidrag för tillgänglighetsramp 

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 10 mars 2016  

Beslutsgång 
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut.  

Protokollsanteckningar  
Martin Hellströmer (S) lät anteckna följande till protokollet.  
 
”Vid den senaste kapacitetutredningen gällande fritidsutbudet i Nacka kommun lämnades 
ett antal anläggningstyper utanför utredningen, däribland anläggningar för Hundidrott. Men 
det var även anläggningstyper för bland annat tennis, racketsport, vattensporter, futsal, 
friluftsliv etc. samt alla vintersporter. Det ska bli intressant om majoriteten i och med att de 
nu vill ta med hundidrott i kapacitetutredningen och väljer att ta ett större 
helhetsperspektiv för samtliga anläggningstyper i Nacka.” 
 
- - - - - 
  

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Fritidsnämnden 

§ 20 FRN 2016/50 

Motionsåkning i ishall 

Beslut 
Fritidsnämnden beslutar att under säsongen 2016/2017 arrangera motionsåkning på 
kvällstid i Björknäs istält. 

Ärendet 
Fritidsnämnden beslutade den 27 augusti 2015, § 76, att utreda möjligheten att arrangera 
motionsåkning för allmänheten i ishall. Detta utifrån ett medborgarförslag som inkommit 
gällande motionsåkning i ishall. 
 
Motionsåkningen för allmänheten förslås likt motionssimningen kunna att arrangeras i en 
av kommunens ishallar. Genom att öppna kommunens idrottsanläggningar för olika 
former av aktiviteter främjas fler att vara aktiva och motionerar på sin fritid.  
Motionsåkning för allmänheten föreslås arrangeras i Björknäs ishall under timmar i veckan 
på allmänhetens tider.    

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 5 april 2016  
Bilaga 1. Medborgarförslag ta betalt i ishallar 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut.  

Protokollsanteckningar  
Martin Hellströmer (S) lät anteckna följande till protokollet.  
 
”Det är spännande med nya initiativ inte minst när de kommer från medborgarna. Vi 
Socialdemokrater hoppas detta ska bli en uppskattad del av Nackas fritidsutbud och vara 
positivt för folkhälsan. Men precis som med allt annat nytt är det viktigt att det görs en 
utredning efter ett tag för att se om det här initiativet blev uppskattat eller om det innebar 
en försämring för barn och ungdomars möjlighet att åka skridskor.” 
 
- - - - - 
  

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 
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 Fritidsnämnden 

§ 21 FRN 2016/51 

Nackas medverkan i jullovsevenemanget MY2017 

Beslut 
Fritidsnämnden beslutar att avslå MY2017 ansökan gällande Nackas medverkan i 
evenemang för jullovslediga ungdomar år 2017. 

Ärendet 
MY är en mässa för jullovslediga ungdomar från Stockholms län, där utställare och aktörer 
bjuds in för att engagera besökarna i olika typer av kultur- och fritidsaktiviteter.  
Nacka kommun erbjuds, för en kostnad på 45 000 kronor, möjligheten att medverka i 
MY2017. Medverkan innebär att samtliga bidragsberättigade föreningar och alla 
kommunala fritidsgårdar får inbjudan att på plats marknadsföra sin verksamhet, 
kommunen får medverkar i den arbetsgrupp som ansvarar för den strategiska utvecklingen 
samt nytt för år 2017 kommer ungdomar, upp till 15 år, från medverkande kommuner 
kunna delta utan kostnad. Ungdomar över 15 år, medföljande föräldrar betalar ordinarie 
entré vilket är cirka 150 kronor.  
Fritidsnämnden har sedan år 2009 årligen fattat beslut gällande Nacka kommuns 
medverkan av jullovsevenemanget för ungdomar som arrangerats på Stockholmsmässan. 
Kostanden för att medverka, som kommun, på MY har under projektets gång ökat, från 25 
000 kronor till årets summa på 45 000 kronor. 

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 22 mars 2016 
Bilaga 1. Erbjudande om medverkan i gemensamt evenemang för jullovslediga 
skolungdomar. 

Yrkanden 
Martin Hellströmer (S) yrkade, med instämmande av Ninni Lindberg (MP), att 
fritidsnämnden beslutar att 25 000 kr avsätts för fritidsgårdarna att söka för att utföra 
evenemang eller utflykter under jullovet 2016. 
 
Martin Gunnesson (KD) yrkade, med instämmande av Richard Wendt (M), Louise 
Granath (L) och Ingemar Sahlgren (C), avslag på Martin Hellströmers (S) tilläggsyrkande.   

Beslutsgång 
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut.  
Därefter ställde ordförande Richard Wendt (M) tilläggsyrkandet från Martin Hellströmer 
(S) mot Alliansens avslagsyrkande.  
 
Votering begärdes och genomfördes. 
Ordförandes signatur Justerandes signatur 

 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Fritidsnämnden 

§ 21 forts   
 
För Martin Hellströmers (S) tilläggsyrkande röstade Ninni Lindberg (MP), Magnus Olsson 
(S) och Martin Hellströmer (S).  
 
För Alliansens avslagsyrkande röstade Louise Granath (L), Margareta Hjelmstad (M), 
Martin Gunnesson (KD), Ingemar Sahlgren (C), Ann Hafström (M) och Richard Wendt 
(M).  
 
Med 6 röster mot 3 beslutade nämnden i enlighet med Alliansens yrkande. 
 
Bosse Ståldal (NL) deltog inte i handläggningen av ärendet p.g.a. jäv.  

Protokollsanteckningar 
Ninni Lindberg (MP) lät anteckna följande till protokollet 
 
”Miljöpartiet de gröna anser att samarbetet mellan kommuner inom Stockholms län bör 
ske. Detta speciellt om det handlar om våra jullovs lediga ungdomar. Och en möjlighet att 
prova på nya sporter. Arrangemanget heter nu MY 2017 och är på Stockholmsmässan. 
Priset 150 kronor för ungdomar över 15år. 
 
Miljöpartiet de gröna säger JA till samarbetet.” 
 
Martin Hellströmer (S) lät anteckna följande till protokollet.  
 
”Vi Socialdemokrater är förstående till beslutet att inte medverka i MY2017 då kostnaden 
har ökat jämfört med tidigare år. Däremot har ett par hundra ungdomar från Nacka besökt 
eventet och det har säkert varit uppskattat. Vårt förslag var att de budgeterade pengarna 
skulle gå tillbaka till Fritidsgårdarna för att anordna olika aktiviteter under jullovet. Tyvärr 
sa Moderaterna nej till det. Vi får hoppas att pengarna kommer användas på något annat 
sätt under året! 
 
Martin Gunnesson (KD) lät anteckna följande till protokollet.  
 
”Kristdemokraterna yrkar, med stöd av Moderaterna, Liberalerna och Centern, på avslag, 
med motivation att  
A) det i budget redan finns pengar öronmärkta för fritidsgårdarna att genomföra 
jullovsevenemang, och detta tidigare år upplevts tillräckligt, samt 
B) pengarna bättre kan spenderas på kommunens eget planerade evenemang under jullovet, 
vilket avser vara gemensamt för fritidsgårdar och föreningar i kommunen. 
 
- - - - - 
Ordförandes signatur Justerandes signatur 

 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 
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§ 22 FRN 2016/22-820 

Uppföljning av investeringar 

Beslut 
Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet.  

Ärendet 
I tabellen nedan redovisas en kortfattad information bekräftande aktuell status för 
fritidsnämndens investeringsprojekt enligt tidigare beslut av nämnden och/eller av 
kommunfullmäktige. 
 

Geografiska 
områden 

Projekt 

Typ av objekt 

Status Åtgärd1 

Älta  Älta IP Omläggning av 11-

mannaplan samt 

anläggning av konstgräs 

på 7-mannaplan 

Arbete med 

förfrågningsunderlag 

pågår 

 

Älta IP 

Återanvända konstgräs 

till spontanytor, i samråd 

med NTN 

Option skrivs in i 

upphandling om fyra 

stycken spontanytor 

Sicklaön Sicklagymnastikhall Undersöker möjligheter 

att anlägga 

uppvärmningsyta plan 3 

Avvaktar hyresförslag 

 Skuru IP Undersöker 

möjligheterna till att 

anlägga konstgräs på 

idrottsplatsen 

Upphandling under 

sommaren 2016 

arbete utförs efter 

säsong 2016 

 Nacka IP, fotbollstält Tilldelningsbeslutet blev 

överprövat och ligger nu 

hos Förvaltningsrätten 

Ärendet ligger kvar 

hos förvaltningsrätten, 

de lämnar inga 

uppgifter om när 

ärendet behandlas 

 

Saltsjö-Boo 
Orminge, vid Alabastens 

fsk 

Fotbollsplan  

Undersöka möjligheterna 

till att anlägga konstgräs 

på befintlig grusyta 

 

1 Åtgärder med kursivstil är avvikelse från föregående rapport 
Ordförandes signatur Justerandes signatur 

 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 
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Geografiska 
områden 

Projekt 

Typ av objekt 

Status Åtgärd1 

Saltsjöbaden/Fisksätra Fisksätra 

Idrottshall av typ friidrott 

Förstudieskede 

framtagande av inriktning 

och placering  

 

 Saltsjöbaden 

Ny simhall 

Förstudie pågår 

Placering av eventuell 

ersättningsbassäng 

 

Myrsjö Simhall Projektering och 

förundersökning av 

simhallsbyggnation 

 

                   Beslutade, ej påbörjade projekt 
  

Geografiska 
områden 

Projekt 
Typ av objekt 

Status Åtgärd 

Älta Sporthall 

Sigfridsborg 

Fullstor sporthall 

planerad till 2020 
 

 Ridanläggning 

Källtorp 

Investeringsprojektet 

framflyttat till 2018 
 

 Älta IP Etapp 2 påbörjas våren 

2016 
 

Sicklaön Saltängen parkplan  Samverkan sker med  

Natur och 

trafiknämnden om 

upprustning av 

parkplanen 

En av planerna som är 

planerad för Älta IP:s 

gamla konstgräs 

 Nacka sportcentrum Beställning om 

förstudie för nya 

sporthallarna på Järla 

höjden inlämnad till 

fastighetsutveckling 

Förstudiearbetet är 

påbörjat 

Saltsjö-Boo Björknäs ishall Projektering av en 

produktion av isolering 

och tillbyggnad av nya 

omklädningsrum 

Ärendet ligger hos 

lokalenheten för 

framtagande av förslag 

till ny hyresnivå 

    

 
 
 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 
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                           Lokalenheten informerar 
Geografiska 

områden 

Projekt 

Typ av objekt 

Status Åtgärd 

Sicklaön Skuru sporthall En kemikaliefri metod 

prövas för tillfället för 

att eliminera 

problemen med ”hala 

golv”  

Arbetet fortlöper 

 Nacka Bollhall Nytt golv planeras att 

läggas in under 

sommaren 2016 

Lokalenheten behandlar 

anbud för 

golvomläggning 

Saltsjö-Boo Myrsjö sporthall Total renovering av 

omklädningsdel,(av 

liknande art som 

Fisksätra sporthall) 

påbörjas i maj 2016 

Renovering av 

omklädningsrum är 

påbörjat 

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 14 april 2016  

Beslutsgång 
Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet.  
 
- - - - - 
  

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 
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§ 23 

Delegationsbeslut och anmälningsärenden 

Beslut 
Fritidsnämnden noterar att den har tagit del av handlingarna.  
 
Fritidsnämnden beslutar att Ninni Lindberg (MP) deltar i Folkhälsomyndighetens 
seminarium ”Varför mår tonåringar i Sverige sämre än tonåringar i övriga Norden?” den 14 
juni på nämndens bekostnad. Traktamente, ersättning för förlorad arbetsförtjänst mm utgår 
enligt fastställda regler. 

Handlingar i ärendet 

Skrivelser  
• Information om framtidens boknings- och bidragssystem för kultur- och 

fritidsverksamhet 
• Bilaga 1 till tjänsteskrivelsen - Projektdirektiv för boknings- och bidragssystem 
• Bilaga 2 till tjänsteskrivelsen - Kravspecifikation 

Inbjudningar 
• ”Varför mår tonåringar i Sverige sämre än tonåringar i övriga Norden?” 

Folkhälsomyndigheten arrangerar en seminarieserie i afternoon tea-anda kring 
ökningen av barns och ungas självrapporterade psykiska ohälsa och tänkbara 
orsaker till detta. Den 14 juni 2016, kl. 13.30 - 16.00, Spårvagnshallarna, Stockholm 
(Detta seminarium kommer att hållas på engelska).  

Övrigt 
• Tjänsteantecknings från möte med Nacka hockey 13 april 2016 
• Protokollsutdrag § 91 KF den 18 april 2016, Begäran om entledigande från uppdrag 

som ledamot (S) i fritidsnämnden från Karin Boman Röding samt val av ny 
ledamot för tiden intill utgången av 2016. 

Yrkanden 
Ordförande Richard Wendt (M) yrkade att Ninni Lindberg (MP) deltar i 
Folkhälsomyndighetens seminarium ”Varför mår tonåringar i Sverige sämre än tonåringar i 
övriga Norden?” den 14 juni på nämndens bekostnad. 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden noterade att den har tagit del av handlingarna. 
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med ordförandes förslag.  
- - - - - 
 
Ordförandes signatur Justerandes signatur 

 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 
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 Fritidsnämnden 

§ 24 

Övriga frågor  

Politikerinitiativ  

Beslut 
Fritidsnämnden ger uppdrag till kultur- och fritidsenheten att bereda inkommet 
politikerinitiativ ”Att öka antalet motionärer på våra motionsslingor för att främja 
folkhälsa” av Ninni Lindberg (MP), den 28 april 2016, och sedan återkomma till nämnden 
med förslag till beslut.  

Handlingar i ärendet 
Politikerinitiativ ”Att öka antalet motionärer på våra motionsslingor för att främja 
folkhälsa”. 

Yrkanden 
Ordförande Richard Wendt (M) yrkade att fritidsnämnden ger uppdrag till kultur- och 
fritidsenheten att bereda inkommet politikerinitiativ ”Att öka antalet motionärer på våra 
motionsslingor för att främja folkhälsa” av Ninni Lindberg (MP), den 28 april 2016, och 
sedan återkomma till nämnden med förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med ordförandes yrkande.  
 

Orminge 50 år  
Bosse Ståldal (NL) informerar nämnden att Orminge fyller 50 år 2017 vilket ska 
uppmärksammas hela året med en höjdpunkt under OrmingeKarneval 2-4 juni. För mer 
information om jubileet besök www.facebook.com/Orminge50  
 

Information om en ny app Meetings +  
Fritidsnämnden får genomgång och hjälp med installation av en nya app Meetings plus 
som lanseras inom kort för utskick av handlingar i nämnder.  
 
- - - - - 
 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 
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